
Zápisnica č. 2/2006 
z rokovania Vedenia STU dňa 23. 1. 2006 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

Ernest Bučko, Robert Špaček, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel 
Timár, prof. Hekelová 

 
Neprítomní:   
 
Program: 
 
1. Prvá informácia o úspešnosti STU v získavaní zahraničných grantov za rok 2005 (pror. 

Redhammer) 
2. Informácia o evidencii publikačnej činnosti na fakultách STU (pror. Redhammer) 
3. Stav implementácie programových systémov pre evidenciu publikačnej činnosti STU 

v Bratislave (pror. Molnár) 
4. Možnosti zvyšovania počítačovej gramotnosti pracovníkov rektorátu STU formou školení 

(pror. Molnár) 
5. Menovitý zoznam stavieb STU v roku 2006 (pror. Bučko) 
6. Úprava dotácie STU na rok 2005 – korekcie v decembri 2005 (kvestorka Žideková) 
7. Štatút garanta študijného programu (pror. Kalužný) 
8. Postupnosť krokov zavedenia SMKV na STU (pror. Kalužný) 
9. Aktualizácia dlhodobého zámeru STU na rok 2006 – návrh (pror. Špaček) 
10. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
 
1) Evidencia publikačnej činnosti na STU. Stav k 20.1.2006 (pror. Redhammer) 
2) Stav implementácie programových systémov pre evidenciu publikačnej činnosti STU 

v Bratislave (pror. Molnár) 
3) Možnosti zvyšovania počítačovej gramotnosti pracovníkov rektorátu STU formou školení 

(pror. Molnár) 
4) Úprava dotácie STU na rok 2005 – korekcie v decembri 2005 (kvestorka Žideková) 
5) Štatút garanta študijného programu (pror. Kalužný) 
6) Postupnosť krokov zavedenia SMKV na STU (pror. Kalužný) 
7) Aktualizácia dlhodobého zámeru STU na rok 2006 – návrh (pror. Špaček) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  2/73/2005 
 
Nesplnené úlohy:  1/74/2005 – plnenie predĺžené do 6.2.2006 
 
 
Bod 1  bol vypustený z programu rokovania pre neprítomnosť pror. Redhammera – 

informáciu podá na rokovaní KR STU. 
Bod 5  bol vypustený z programu rokovania, pretože ešte neboli dodané príslušné 

informácie z MŠ SR. 
 



K bodu 2 a 3 Evidencia publikačnej činnosti na fakultách STU  
(pror. Redhammer, pror. Molnár) 

  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil na rokovanie písomný materiál o stave evidencie publikačnej 
činnosti na fakultách STU za roky 2004 a 2005 v systéme OLIB. Najhorší 
stav je na FEI a FCHPT STU, najlepší na MTF STU. 

Pror. Molnár: Konštatoval nejednotný postup fakúlt STU. Niektoré fakulty neakceptovali 
priame zadávanie do systému OLIB. Programátorsky bolo všetko pripravené

  
Stanovisko č. 1/2/2006 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o stave evidencie publikačnej činnosti na 
fakultách STU za roky 2004 a 2005. 
 
 
K bodu 4 Možnosti zvyšovania počítačovej gramotnosti pracovníkov 

rektorátu STU formou školení (pror. Molnár) 
  
Pror. Molnár: Prezentoval pripravený písomný materiál, ktorý obsahuje návrh na postupné 

preškolenie pracovníkov na rôznych úrovniach obtiažnosti až po získanie 
Európskeho vodičského preukazu na počítač (certifikát ECDL) ako aj odhad 
nákladov na realizáciu školení. 

  
Rektor Báleš: Pýtal sa na navrhované ceny kurzov, zdali sa mu vysoké. 
Predseda AS 
STU Žalman: 

Máme aj na STU pracoviská, ktoré by boli schopné takéto kurzy realizovať 
za výhodnejších finančných podmienok. 

Pror. Molnár: Jedná sa o návrh a vychádzalo sa pri tom z cien kurzov, ktoré sú obvyklé 
v súčasnosti na trhu. 

Kvestorka 
Žideková: 

Navrhla najprv zjednotiť hardvér a softvér na počítačoch rektorátu STU 
a potom sa venovať školeniam. 

 
Úloha č. 1/2/2006 
Vedenie STU ukladá urobiť kvalifikovaný prieskum úrovne počítačovej gramotnosti 
zamestnancov rektorátu STU. 
Z: Pror. Molnár 
T: 31. 03. 2006 
 
 
K bodu 6 Úprava dotácie STU na rok 2005 – korekcie v decembri 2005 

(kvestorka Žideková) 
  
Kvestorka 
Žideková: 

Prezentovala pripravený písomný materiál, kde uviedla všetky štádiá vývoja 
dotácie pre STU na rok 2005 na konci roku 2005 – uznané reklamácie, ktoré 
STU uplatnila voči MŠ SR. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Navrhol vytvoriť určitú finančnú rezervu z dotácie STU pre pohyby na 
konci kalendárneho roku. 

Kvestorka 
Žideková: 

Pomohlo by to, ale niektorým fakultám by to mohlo robiť problém cez rok 
a preto by s tým nesúhlasili. 
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Stanovisko č. 2/2/2006 
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Úprava dotácie STU na rok 2005 – korekcie 
v decembri 2005“. 
 
 
K bodu 7 Štatút garanta študijného programu (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Komentoval pripravený písomný materiál, ktorý obsahuje povinnosti 

a práva garanta študijného programu (ŠP). 
Predseda AS 
STU Žalman: 

- Dal otázku, na čo tento štatút legislatívne nadväzuje – bude to štatút či 
smernica 

- Povinnosti a práva garanta ŠP nie sú detailne domyslené 
Pror. Molnár: Vidí tiež problém v zodpovednosti a kompetenciách garantov ŠP 
Pror. Špaček: Dal otázku, ak sa nikto nebude uchádzať o garanta ŠP, môže dekan fakulty 

niekoho určiť ? 
 
Uznesenie č. 1/2/2006 
Vedenie STU schvaľuje materiál práva a povinnosti garanta ŠP s pripomienkami a ukladá 
pror. Kalužnému poslať tento materiál po úprave dekanom fakúlt STU. 
 
 
K bodu 8 Postupnosť krokov zavedenia SMKV na STU (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál k tejto téme a dal slovo prof. Hekelovej. 
Prof. Hekelová: - Na STU už veľa vecí zo systému manažérstva kvality vzdelávania 

(SMKV) máme, len nie sú systémovo prepojené 
- uviedla, že je potrebné na úrovni STU aj na fakultách vytvoriť osobitnú 

funkciu manažéra kvality. Túto úlohu nemá plniť prodekan. 
Predseda AS 
STU Žalman: 

- V materiáli mu chýba náväznosť na predchádzajúci materiál 
- Množstvo úloh je termínovaných na január 2006 – je reálne tieto termíny 

dodržať ? 
- Nebude si zavedenie tohto systému vyžadovať legislatívne kroky ? 

Pror. Molnár: navrhol, aby sme tento problém riešili tak, ako je to obvyklé vo výrobnom 
podniku riešiť problematiku kvality. Treba to orientovať na výstup, t. j. 
kvalitu nášho absolventa 

Rektor Báleš: Jedným z kritérií môže byť aj úspešnosť našich absolventov na trhu práce – 
resp. počet nezamestnaných absolventov STU v Bratislave. S týmto 
systémom je potrebné oboznámiť celú akademickú obec STU. 

Prof. Hekelová: Neodporúča normovať tento proces na univerzite, predsa to nie je výrobný 
podnik 

Pror. Špaček: Dal otázku, ak sa nikto nebude uchádzať o garanta ŠP, môže dekan fakulty 
niekoho určiť ? 

 
Uznesenie č. 2/2/2006 
Vedenie STU schvaľuje materiál „Postupnosť krokov zavedenia SMKV na STU“ a ukladá 
prorektorovi Kalužnému realizovať túto postupnosť krokov na STU v Bratislave. 
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Úloha č. 2/2/2006 
Vedenie STU ukladá zverejniť zásady jednotnej politiky SMKV na STU v Bratislave na web 
stránke univerzity ako aj v časopise Spektrum. 
Z: Pror. Kalužný 
T: 10. 02. 2006. 
 
 
K bodu 9 Aktualizácia dlhodobého zámeru STU na rok 2006 – návrh 

(pror. Špaček) 
  
Pror. Špaček: Najprv skonštatoval, že podklady pre aktualizáciu dlhodobého zámeru 

rozvoja STU na rok 2006 prišli už tradične neskoro. Predložil písomný 
materiál, ktorý obsahuje návrh štruktúry tohto materiálu pre rok 2006. 
Chýba tu náväznosť na materiál vyššieho orgánu, ktorý však neexistuje, MŠ 
SR ho doteraz nevydalo pre vysoké školy na Slovensku. 

Rektor Báleš: Navrhol, aby tento obsažný materiál si každý člen Vedenia STU preštudoval 
a pripomienky či doplnky poslal písomne prorektorovi Špačkovi. 

 
Úloha č. /2/2006 
Vedenie STU ukladá preštudovať návrh „Aktualizácie dlhodobého zámeru rozvoja STU na 
rok 2006“ a poslať pripomienky k nemu  pror. Špačkovi. 
Z: Všetci členovia V STU 
T: 27. 01. 2006. 
 
 
K bodu 10 Rôzne 
 
1) Rektor Báleš: 

Informoval o dotácii pre STU aj iné univerzity na Slovensku na rok 2006. Konštatoval 
nárast objemu financií pre VŠ. Značná časť však je určená na sociálne a motivačné 
štipendiá. Pre účelové pracoviská a výsledok je, že na hlavnú činnosť dostaneme zhruba 
rovnaký objem peňazí, ako v minulom roku. 

 
2) Prorektor Molnár: 

- Informoval o stave projektu nový AIS pre STU. Začiatkom februára bude vypísané 
výberové konanie 

- Informoval o liste na AS STU ohľadom organizačného poriadku rektorátu STU 
Predseda AS STU Žalman: 
Upozornil, že je potrebné navrhnúť zmenu Organizačného poriadku STU, ktorého 
súčasťou je aj Organizačný poriadok rektorátu STU. 

 
3) Prorektor Kalužný: 

- Informoval o termínoch promócií FEI STU 22.2.2006 a FIIT STU 15.3.2006 
- Rektor STU bude mať k dispozícii z objemu financií na motivačné štipendiá 

študentom STU z celej univerzity rovnaký diel, ako fakulta STU. 
 
4) Prorektor Špaček: 

- Je vyhlásená verejná anonymná súťaž na nové logo STU – na web stránke, TASR 
a SITA. Pozitívny ohlas, uzávierka bude 2. mája 2006. 

- K 11.1.2006 boli vyexpedované propagačné plagáty na 750 stredných škôl za účelom 
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propagácie štúdia na fakultách STU. 
- 12.1.2006 bolo školenie fakultných administrátorov redakčného systému Buxus. 
- Požiadal o dodanie podkladov pre Výročnú správu STU za rok 2005 – uzávierka je 

do konca januára 2006. 
- Upozornil, že nie každý redaktor resp. administrátor redakčného systému Buxus má 

k dispozícii softvér Adobe Acrobat tak, aby mohol robiť súbory typu pdf. Jedná sa 
o úlohu 6/65/2005 z rokovania V STU dňa 22.8.2005. 

 
5) Prorektor Bučko: 

Predložil na rokovanie návrhy na nájomné zmluvy a dodatky k nájomným zmluvám 
 
1. Dodatok č. 1 k NZ č. 13/2005 R-STU s nájomcom MŠ SR, ktorým sa predlžuje platnosť 

nájomnej zmluvy do 1.1.2007. Ide o prenájom priestorov na ŠD Dobrovičova ul. 
 
2. Dodatok č. 2 k NZ č. 85/2004, ktorým sa predlžuje doba nájmu do 31.12.2008. Nájomca 

Ing. Branislav Settey-Sklochem-Agroekolab, Zvolen Ide o prenájom nebytových 
priestorov na FCHPT STU. 

 
3. Dodatok č. 3 k NZ č. 178/2003, ktorým sa predlžuje doba nájmu do 31.12.2007 pre 

nájomcu Prvá internetová s.r.o.. Ide o prenájom nebytových priestorov na FCHPT STU. 
 
4. Nájomná zmluva s nájomcom QUALITRAVEL Cestovná kancelária s.r.o., Bratislava. 

Jedná sa o prenájom nebytových priestorov na ŠD Dobrovičova ul. – miestnosti 101/A, 
101/B, 102 na 2. poschodí – vchod z Dostojevského radu. Celkom 83 m2 na účel 
vykonávania administratívnej činnosti firmy. Doba nájmu od 1.1.2006 do 1.1.2007. 

 
5. Nájomná zmluva s nájomcom PULSAR.1, s.r.o. Bratislava. Jedná sa o prenájom 

nebytových priestorov na FCHPT STU - miestnosti P33c a P34c o celkovej výmere 12 m2 
na administratívne účely. Doba nájmu od 1.2.2006 do 31.1.2007. 

 
Uznesenie č. 3/2/2006 
Vedenie STU súhlasí s predloženými návrhmi nájomných zmlúv a dodatkov k nájomným 
zmluvám. 
 
6) Predseda AS STU Žalman: 

Odporučil poslať propagačné materiály STU aj na školy v zahraničí, kde študujú 
zahraniční Slováci. 

 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
 
 
 
 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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